

كيف نرضي الله؟ How can we please Allah?

الله

﴿ يَا أَيُّهَا الَّذِينَ آمَنُوا اتَّقُوا اللَّهَ وَابْتَغُوا إِلَيْهِ الْوَسِيلَةَ ۖ ﴾ المائدة ٣٥

{ Oh you who believe! Fear Allah and seek to draw near to Him } *Qur'an, Al-ma'ida 35*

فالمؤمنون يقاتلون لغرض نصره دين الله وإعلاء كلمته تفسير الرازي النساء ٧٦

The Muslims fight to support Allah's religion and raise up His word. *Tafsir Al-Razi, Al-nisaa 76*

القتل في سبيل الله والموت أيضاً وسيلة إلى نيل رحمة الله وعفوه ورضوانه تفسير ابن كثير آل عمران ١٥٧

Killing for the sake of Allah, as well as death, are a way to gain Allah's mercy, forgiveness, and good pleasure.

Tafsir Ibn Kathir, Al 'Imran 157

وهو سبحانه يحب أن يتخذ من عباده شهداء تُراق دماؤهم في محبته ومرضاته زاد المعاد لابن قيم

He (may He be exalted) loves to get martyrs from among His servants, whose blood is spilled because they love Him and want to please Him. *Ibn Qayyim, Zad Al-Ma'ad*

رسول الله ﷺ قال إن الرجل إذا همّ بغشيان أهله فلاعبها كتب الله له عشرين حسنة ومحا عنه عشرين سيئة ... فإذا أصابها كتب الله له عشرين ومائة حسنة ومحا عنه عشرين ومائة سيئة أدب النساء لعبد الملك

The Messenger of Allah (SAW) said: If any man gets excited about having sex with his women, and does foreplay with them, Allah counts it as 20 good deeds and wipes away 20 bad deeds ... and if he goes all the way, Allah counts it as 120 good deeds and wipes away 120 bad deeds.

'Abd Al-Malik, Adab Al-nisaa

